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Vragen van de leden Knops en Algra
(beiden CDA) aan de staatssecretaris
van Defensie over het aan banden
leggen van motorsport op
Defensieterreinen. (Ingezonden
9 november 2009)

1
Is het waar dat u in toenemende mate
het gebruik van Defensieterreinen
voor het beoefenen van motorsport
aan banden legt, door het helemaal
niet meer toe te staan, circuits die op
Defensieterreinen liggen te sluiten, of
door de mogelijkheden tot en de
frequentie van het gebruik te
reduceren? Zo ja, waarom?

2
Is het bovendien waar dat de huur op
sommige locaties sterk verhoogd
wordt? Zo ja, op welke locaties en
waarom? Wordt hiermee beoogd het
bestaande gebruik feitelijk onmogelijk
te maken?

3
Is het waar dat u het niet meer
toestaat om één of twee keer per jaar
een «off-road-rit» op verschillende
terreinen te organiseren? Zo ja,
waarom?

4
Hoe verhoudt deze praktijk zich tot
het in het Structuurschema Militaire
Terreinen geformuleerde beleid dat
«op sommige plaatsen waar dit
recreatieve gebruik historisch is
gegroeid het voortgezet kan worden
zolang er geen (toenemende)

strijdigheid optreedt met belangen
van natuur, milieu en andere
recreatie.»?

5
Kunt u een overzicht geven van alle
locaties waarop momenteel gebruik
plaatsvindt, tegen welke huur en
intensiteit van gebruik; alsmede een
overzicht van locaties waar u in de
toekomst voornemens bent het
bestaande gebruik te reduceren of af
te schaffen?

6
Kunt u tevens een overzicht geven de
terreinen die in het nabije verleden
nog beschikbaar waren voor het
beoefenen van motorsport, maar die
daar inmiddels voor gesloten zijn?

7
Bent u bekend met het feit dat het
aantal Nederlanders dat de
motorsport beoefent jaarlijks groeit,
tot nu al ruim 20.000 sporters?

8
Ziet u een maatschappelijk rol voor
Defensie weggelegd om het
historisch gegroeide gebruik van
Defensieterreinen voor de beoefening
van motorsport te continueren, om zo
ook wildcrossen te voorkomen en
kwetsbare natuurgebieden te
ontzien?

9
Bent u bereid deze vragen vóór de
plenaire behandeling van de
Defensiebegroting te beantwoorden?
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